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Z A P I S N I K 

sa IX. sjednice Županijske skupštine Ličko-senjske županije, 

održane 19. srpnja 2022. godine, s početkom u 12,00 sati  

u Gospiću,  Budačka 55 (Velika vijećnica) 

 

 Predsjednik Skupštine u 12,00 sati otvorio je IX. sjednicu Županijske skupštine, pozdravio 

članove Skupštine, Župana Ernesta Petrya, Zamjenika župana Milana Uzelca, zamjenika načelnika 

PU ličko-senjske Stjepana Sabljića, zapovjednika Vatrogasne zajednice Ličko-senjske županije 

Zvonimira Lončarića, predsjednika Zajednice sportova Ličko-senjske županije Milana Radoševića 

kao izvjestitelje te pročelnike stručnih službi, predstavnike medija i ostale nazočne. 

 

Predsjednik Skupštine utvrdio je da je od 29 članova, na početku IX. sjednice nazočno 19 

članova i da se mogu donositi pravovaljane odluke. 

Naknadno je pristigao još jedan član te je tijekom sjednice bilo nazočno 20 članova Skupštine. 
 

Sjednici su nazočni članovi Županijske skupštine: 

 Tomislav Biondić, Ivan Bižanović, Josip Brozičević, Milorad Delić, Mirjana Đević, Milan 

Knežević, Berislav Kostelac, Marijan Kustić, Ana Manjerović, Milan Mataija, Marko Prpić, Ivica 

Radošević, Sanja Rukavina, Vlatka Ružić, Margareta Škunca - Čepulo, Branislav Šutić, Martina 

Tenđera, Krunoslav Tomljanović, Danijel Tušak i Tomislav Zrinski. 

 

Sjednici nisu nazočni članovi Županijske skupštine:  

Ante Dabo, Stjepan Kostelac, Darko Milinović te Vlatka Devčić – Stilinović,  Zlatko Fumić, 

Robert Lilion, Željko Nekić, Sandra Šarić Samaržija i Gordana Vrkljan - ispričali izostanak.  
 
 
Sjednici Županijske skupštine su nazočni i: Ernest Petry – Župan Ličko-senjske županije,  

Milan Uzelac – Zamjenik župana, Dubravka Rukavina - p.o. pročelnica Upravnog odjela za 

zdravstvo, socijalnu politiku, demografiju i mlade te stambeno  zbrinjavanje, Mira Jurišić - p.o. 

pročelnica Upravnog odjela za proračun, financije i javnu nabavu, Valentina Zdunić - p.o. 

pročelnica Upravnog odjela za školstvo, sport i kulturu, Mario Barković - p.o. pročelnik Upravnog 

odjela za prostorno uređenje, graditeljstvo i zaštitu okoliša, Ana Rukavina Stilinović - p.o. 

pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, pomorsko dobro i promet, Sanja Vladetić - p.o. 

pročelnica Upravnog odjela za poslove Župana, Županijske skupštine te odnosa s javnošću, 

Gordana Pađen – p.o pročelnica Upravnog odjela za pravne i opće poslove te ljudske potencijale, 

Zrinka Mraović - p.o. pročelnica Upravnog odjela za regionalni razvoj i fondove EU, Marijana Lulić 

- ovlaštena službenica umjesto Nine Jamićić - p.o. pročelnice Upravnog odjela za poljoprivredu i 

turizam, Anita Varžak - p.o. pročelnica Službe za unutarnju reviziju, Stjepan Sabljić - Zamjenik 

načelnika PU ličko-senjske, Zvonimir Lončarić - zapovjednik Vatrogasne zajednice Ličko-senjske 

županije, Milan Radošević - predsjednik Zajednice sportova Ličko-senjske županije te Nikola Došen, 

Petra Uzelac i Mandica Rukavina – službenici Upravnog odjela za poslove Župana, Županijske 

skupštine te odnosa s javnošću.  
 
Nakon utvrđenog kvoruma Predsjednik Skupštine je otvorio aktualni sat, a pitanja su najavili I. 

Bižanović, I. Radošević, T. Biondić, J. Brozičević, D. Milinović, T. Zrinski i D. Tušak. 
I. Bižanović je istakao da se danas obilježava 31. godišnjica stradavanja prve žrtve 

Domovinskog rata iz Gacke doline, pokojnog Slavka Cetinjanina. Želi poručiti da ljudi iz Gacke 
doline nisu zaboravili tog čovjeka i osobno mu na ovom mjestu želi iskazati veliki pijetet. 

Prije malo manje od godinu dana upućena je inicijativa Županiji za pijevoz HŽ-om 
umirovljenika Ličko-senjske županije na području RH. Koliko ima informacije to je pri kraju i trebali 
bi biti jedna od prvih županija koja je to realizirala. Pohvaljuje to budući imamo jako puno 
umirovljenika i ti ljudi moraju čuvati svaku kunu.To je hvalevrijedna inicijativa HSU-a, uz veliki 
angažman Župana. 
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Na zadnjoj sjednici Skupštine čuli smo da je bilo velikih dubioza u Domu za starije i nemoćne 
osobe, da su se događale čudne stvari, da je došlo do smjene ravnatelja i da je Dom u velikim 
dugovima i da slijede blokade. 

Zanima ga do kuda se došlo u svezi svega toga, što se trenutno tamo radi i kakav je kapacitet 
popunjenosti? 

Ima informacije da je cijena smještaja u Domu u Otočcu 3.800,00 kuna, a u Gospiću 2.200,00 
kuna i da su ti domovi poluprazni te smatra da bi bilo dobro kada bi se moglo raditi na tome da se 
isti popune. 

I. Bižanović je istakao i da je jučer dobio informaciju da je Dom zdravlja Otočac u blokadi.  
Zanima ga zna li Županija kao osnivač nešto o tome, budući se slične stvari dešavaju i u nekim 

drugim ustanovama? 
Župan je također izrazio pijetet pokojnom hrvatskom branitelju Slavku Cetinjaninu i pozvao 

sve vijećnike i nazočne da minutom šutnje odaju počast. 
Istakao je da je Županija pokrenula inicijativu za besplatan prijevoz studenata koji imaju 

prijavljeno prebivalište na području Ličko-senjske županije i preko tijela Županije taj projekt je 
uspješno realiziran, tako da svi zainteresirani studenti s područja Ličko-senjske županije imaju 
osiguran prijevoz do mjesta studiranja. 

Također su na prijedlog HSU-a pokrenuli u dogovoru s HŽ-om subvencioniranje i 
sufinanciranje prijevoza umirovljenika s područja Ličko-senjske županije te su kroz rebalans 
proračuna osigurana sredstva u iznosu od 40.000,00 kuna na godišnjoj razini. Ostatak troškova snosi 
HŽ i sutra dolaze članovi Uprave HŽ-a Putnički prijevoz zaključiti ugovor sa Ličko-senjskom 
županijom pa od 1. kolovoza stupa na snagu primjena ugovora tako da svi umirovljenici s područja 
naše Županije imaju besplatan prijevoz. 

Što se tiče Doma za starije osobe, isti je u blokadi i ustanova je u minusu od 6. mil. kuna, od toga 
5 mil. kuna prema dobavljačima, a 1,5 mil. kuna iznosi potraživanje prema kreditu koji mora biti 
plaćen anuitetima do 31.12.2022. godine.  Svi kapaciteti nisu popunjeni i ima preko 70 upražnjenih 
mjesta. U tijeku su razgovori sa resornim ministarstvom i ministrom, centrima za socijalnu skrb i 
državnim tajnikom. Situacija nije dobra ni što se tiče ovrha, jutros je plaćeno 80.000,00 kuna 
dugovanja za naftne derivate, od dobavljača su dobili opomenu pred ovrhu da će u petak pokrenuti 
ovršni postupak prema Domu u iznosu od 500.000,00 kuna. Budući ima jako puno naslijeđenih 
opomena za nalijeđena dugovanja očekuje i u narednom periodu dosta ovrha. U zadnjih desetak 
dana imao je dva sastanka sa resornim ministrom kako bi riješili trenutne probleme budući Dom u 
ovom trenutku nema mogućnosti naručiti niti litru goriva za grijanje. 

Situacija nije dobra ni u Domu zdravlja Otočac, dobio je informaciju od predsjednika Upravnog 
vijeća da je jučer pokrenuta ovrha prema Domu zdravlja u iznosu od 3,8 mil. kuna. Jutros je s 
računa skinuto 412.000,00 kuna, tako da u ovom trenutku naslijeđena dugovanja iznose preko 11 
mil. kuna. Županija će učiniti sve što je u njezinoj moći da pomogne, međutim jako puno ustanova 
je u dubiozama i gubicima i Županija neće biti u mogućnosti izvlačiti sve te ustanove kojima je 
osnivač. U razgovorima s resornim ministarstvima pokušat će dobiti povoljnije kredite ili 
bespovratna sredstva.  

Župan je predložio stručnim službama da zatraže od ravnatelja Doma za starije osobe Ličko-
senjske županije i Doma zdravlja Otočac detaljno pojašnjenje po ovim pitanjima, financijskoj 
situaciji i zbog čega su nastala dugovanja. 

I. Radošević je istakao da je njegovo pitanje vezano za turizam. Turistička sezona je u punom 
zamahu i zamolio je Župana da iznese aktualne turističke podatke o broju dolazaka i noćenja u 
2022. godini u Ličko-senjskoj županiji te usporedbu sa rekordnom 2019. godinom. 

Župan je uspoređujući 2022. godinu sa 2019. godinom istakao da u ovom periodu imamo 71% 
dolazaka i 91% noćenja na području cijele Županije. Kada gledamo po jedinicama lokalne 
samouprave Novalja je na 101% dolazaka i 101% noćenja u usporebi sa 2019. godinom, Stara 
Novalja je na 103% dolazaka i 115% noćenja, Senj je na 89% dolazaka i 93% noćenja, Plitvička Jezera 
su na 47% dolazaka i 57% noćenja, Karlobag je na 76% dolazaka i 97% noćenja, Gospić je na 63% 
dolazaka i 75% noćenja, dok je Otočac na 43% dolazaka i 65% noćenja. 
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U ostatku Županije Lovinac i Udbina imaju 119% dolazaka i 116% noćenja, Perušić 98% 
dolazaka i 60% noćenja, Brinje 103% dolazaka i 127% noćenja i Vrhovine 74% dolazaka i 79% 
noćenja. 

Na jučerašnji dan našu Županiju je posjetilo 223 557 stranih turista, što je 67,06% u usporedbi sa 
2019. godinom kada je bilo 333 338 stranih turista. 

Što se tiče domaćih turista trenutno imamo 34 694 dolazaka, što je povećanje za 19.02% u 
odnosu na 2019. godinu, kada smo imali 29 149 domaća turista. 

Indeks noćenja je u ovom trenutku na 91,64%. 
T. Biondić je istakao da su njegova pitanja vezana za radove u nadležnosti Lučke uprave Senj. 

Svjedoci smo da je u proteklih nekoliko dana završeno postavljanje sanitarnih čvorova u luci Stinica. 
Prema njegovim informacijama to je dio jednog šireg zahvata i uređenja luke pa je zamolio Župana 
da ih informira što je do sada urađeno u toj luci, kolika je vrijednost izvedenih radova i što se još 
planira izvesti? 

Drugo  pitanje se odnosi na upravnu zgradu Lučke uprave Senj. Na jednoj od proteklih sjednica 
Županijske skupštine dana je suglasnost Lučkoj upravi za podizanje kredita za uređenje te upravne 
zgrade. Zanima ga u kojoj je to sve skupa fazi i kada možemo očekivati završetak radova i 
dovođenje u funkciju te zgrade? 

Župan je istakao da je luka Stinica jedna od točaka spajanja Ličko-senjske i Primorsko-goranske 
županije. To je peta luka po prijevozu putnika u RH. Nažalost dvadeset godina nije postojao 
sanitarni čvor, što je turistima pravilo velike probleme. Oko 800 000 putnika i 360 000 vozila se 
godišnje preveze kroz tu luku. U dogovoru s Lučkom upravom Senj i Rapskom plovidbom održan 
je veliki broj sastanaka i osigurana su investicijska sredstva u iznosu od 820.000,00 kuna, koja su 
isfinancirana od strane Lučke uprave Senj i Ličko-senjske županije. Izgrađeno je sedam sanitarnih 
čvorova, tako da je kroz kabine modularno riješen taj problem te je ishodovana i sva dokumentacija 
od Hrvatskih cesta. 

Na području luke Stinica događa se još jedna velika investicija, izgradnja nove rampe za prihvat 
trajekta u vrijednosti od 19 mil. kuna, od čega je 16 mil. kuna osigurano od strane resornog 
ministarstva, preko EU fondova, dok su 3 mil. kuna osigurana od strane Ministarstva pomorstva, 
prometa i infrastrukture. 

Što se tiče izgradnje i završetka upravne zgrade Lučke uprave Senj, projekt je započeo 2009. 
godine. Ugovorena cijena je iznosila 6 mil. kuna i izvršeni su radovi u iznosu od 3 mil. kuna kroz tri 
proračunske godine. U ovom trenutku Lučka uprava je tražila suglasnost Ličko-senjske županije za 
dodatno zaduživanje, u iznosu od 4 mil. kuna. Dobili su suglasnost, tender će biti raspisan, kamatna 
stopa iznosi 1,1,% s rokom otplate od 10 godina i počekom otplate od jedne godine. U zgradi je uz 
uredske prostorije koje su potrebne Lučkoj upravi predviđeno i pet poslovnih prostora, tri 
namijenjena za ugostiteljstvo i dva za djelatnost trgovine. Po projekcijama iznosa rente zaključeno je 
da će ta 4 mil. kuna vrlo vjerojatno postati i suficit  pa će se kreditno zaduženje moći isfinancirati iz 
rente tako da neće biti opterećenja za Proračun  Županije, niti za Lučku upravu. Rok za završetak 
radova je šest mjeseci od zaključenja ugovora, tako da će do sljedeće sezone biti završeni svi radovi i 
da će zaposlenici Lučke uprave biti smješteni u nove uredske prostorije, dok će iznajmljeni prostori 
dignuti kvalitetu turističke ponude na području Grada Senja. 

J. Brozičević je naglasio da se njegovo pitanje odnosi na Razvojni centar. Iz ovih izmjena 
Proračuna vidljivo je povećanje sredstava za rad Razvojnog cenra. Zamolio je Župana da objasni na 
što se ta povećanja sredstava odnose i je li započeo s radom pogon za preradu? 

Župan je istakao da je od registracije kod Trgovačkog suda prošlo godinu i mjesec dana i da je 
izabran ravnatelj. U međuvremenu je zaključen ugovor i u prostorije Razvojnog centra je prešla i 
LIRA te su popunjeni svi kapaciteti. Razvojni centar je započeo i sa preradom voća te je ugovorena 
prerada 20-ak tona voća, što za sušenje, što za preradu u želatirane proizvode, odnosno pekmeze. 
Nešto je manji interes za punionicu meda, ali se nadamo kako će se u jesenskim danima i to 
povećati. Županija nastoji pomoći prerađivačima osiguravajući kroz Proračun 240.000,00 kuna za 
kupnju dodatne opreme, kako bi se ubrzala kvaliteta i način pakiranja i sušenja postojećih 
prerađevina i tako im omogućili dodanu vrijednost na njihove primarne proizvode. Ulaganja se 
odnose na hladnjače u plus režimu i pasirke voća. Izvorno se nije planirala hladnjača u plus režimu 
od 0 do 12 stupnjeva, već isključivo u minus režimu od -15 do -25 stupnjeva. Hladnjače sa plus 
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režimom su izuzetno bitne za preradu sušenog voća, koje se prije ne smije zamrzavati. Kako je 
sezona prerade voća započela morali smo što prije intervenirati i zbog toga je u ovom rebalansu 
Proračuna osigurano dodatnih 240.000,00 kuna. Dio sredstava ide i za pasirku koja će omogućiti 
preradu većih količina voća za pekmeze i džemove sukladno najvišim standardima. Kroz ovaj 
rebalans Proračuna osigurat će se i dodatnih 150.000,00 kuna za uređenje potkrovlja Razvojnog 
centra, gdje će biti uređena nova multimedijalna dvorana i četiri uredska prostora. Vrijednost 
cjelokupne investicije iznosi 838.300,00 kuna te je nešto malo manje od 500.000,00 kuna osigurano 
od strane Ministarstva regionalnog razvoja i EU fondova. Na jesen će se raspisati tenderi, odabrati 
izvođači i vrlo vjerojatno će se u budućnosti i sjednice Županijske skupštine održavati u prostoru 
kojeg je indirektno vlasnik Ličko-senjska županija. 

D. Milinović je najavio pitanja, međutim nije bio nazočan na sjednici. 
T. Zrinski je istakao da bi se na početku osvrnuo na odgovor koji je dobio pisanim putem. 

Zadnjih godinu dana se borio sa zloćudnim bolestima, prošao je i koronu iz čega možemo vidjeti da 
je život nepredvidiv, ovisi o vlastitom tijelu, o doktorima i medicinskim sestrama, ali i o medicinskoj 
opremi koju Opća bolnica Gospić ima i bez te opreme ne bi bilo ni kvalitetnog liječenja i spašavanja 
života. 

Iz odgovora koji je dobio razvidno je da su sportski događaj na kojem je život izgubila mlada 
osoba organizirali Zajednica sportova Ličko-senjske županije u suradnji sa gradskim sportskim 
zajednicama gradova Gospića, Otočca, Senja i Novalje. Međutim, u dokumentu koji je izdan od 
strane Policijske postaje Gospić, nedvojbeno je da je turnir 4 grada organizirala Zajednica sportova 
Ličko-senjske županije, a da je odgovorna osoba organizatora niže potpisani gosp. Radošević, što 
znači da nas se ovakvim odgovorom obmanjuje. Htio je samo da se ispitaju dvije stvari, je li se 
provodio članak 11. stavak 8. Zakona o zdravstvenoj zaštiti, gdje stoji da se treba osigurati 
prisutnost timova hitne medicinske službe tijekom održavanja okupljanja i članak 64. Zakona o 
sportu koji kaže da je obveza osigurati sigurnost pružanja medicinske pomoći. Da li je organizator 
postupio sukladno odredbama navedenih zakona pokazat će vrijeme ili neka buduća istraga. 

Što se tiče pitanja T. Zrinski je istakao da su svake godine u ovo vrijeme sve oči usmjerene u 
turističke rezultate, budući je turizam možda i najvažnija djelatnost. Trenutno, što se tiče rezultata, 
imamo razloga za zadovoljstvo, ali budući da uvijek može bolje to se odnosi i na turizam u našoj 
Županiji. Pita se gdje bi nam bio kraj kada bi sve naše resurse stavili u funkciju. Pojedini objekti nam 
stoje neiskorišteni i predstavljaju spomenik privatizacije, odnosno kako se ista ne bi trebala 
provoditi. Istakao je da će spomenuti samo hotel „Vratnik“, hotel „Gacka“ u Ličkom Lešću, hotel u 
Ličkom Osiku, hotel „Velebno“ na Baškim Oštarijama, restoran u centru Svetog Jurja, turističko 
naselje Kalić na Jadranskoj magistrali, hotel u centru Donjeg Lapca, a ima i još mnogo drugih 
objekata. 

Spomenuo je i zgradu Srednje škole u Ličkom Osiku i sindikalnu zgradu u Gospiću, gdje se 
pokazuje kako je država loš i nezainteresiran gospodar. Ovaj problem nije od jučer i njihovo 
rešavanje trebaju potaknuti načelnici i gradonačelnici, međutim ti čimbenici su dio Županije i 
zanima ga ima li Župan ili njegove službe ideju kako inicirati da se navedeni objekti stave u 
funkciju? 

Tko su sada vlasnici navedenih objekata i plaćaju li komunalnu naknadu? 
Što je sa zakonskom obvezom da je vlasnik dužan ukloniti objekte o svom trošku ako 

predstavljaju opasnost za građansto? 
T. Zrinski je istakao da se ova pitanja shvate kao podsjetnik na kriminalnu pretvorbu, a isto tako 

i kao podsjetnik poduzetnicima na odgovornost koju imaju kao vlasnici hotelskih ili drugih 
derutnih objekata u Županiji. 

Župan je odgovorio da će se, što se tiče navedenih objekata, proslijediti svim jedinicama lokalne 
samouprave upit u svezi vlasništva istih. U slučaju da T. Zrinski ima još koji upit osim za navedene 
objekte neka ih dostavi županijskim službama kako bi ciljano išli prema svim gradonačelnicima i 
načelnicima. Ukoliko je neki od objekata u vlasništvu RH ili na raspolaganju Središnjem državnom 
uredu, odnosno Ministarstvu graditeljstva, tražit će se i od njih očitovanje kako bi se ti objekti 
uklonili ili priveli namjeni i svrsi, odnosno da se dadu na ustupanje jedinicama lokalne samouprave 
ukoliko smatraju da su im ti objekti potrebni. Imamo i  objekt u središtu Grada Gospića preko puta 
kina, bivšu zgradu sindikata, koja je u vlasništvu RH i Županija je zainteresirana da se ista uredi. 
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Što se tiče hotela „Velebno“, isti je u privatnom vlasništvu i trenutno postoji državni investitor 
koji bi vrlo vjerojatno išao u otkup hotela i stavljanje istoga u namjenu uz osposobljavanje sportskih 
sadržaja i skijališta. 

Što se tiče tragedije koja se dogodila na malonogometnom turniru, Županija se tu ne smije 
miješati, budući se tu radi o Zakonu o zdravstvenoj zaštiti i Zakonu o sportu. 

D. Tušak je istakao da se njegovo prvo pitanje odnosi na temu iz područja demografije. Postoji 
skoro 300 zahtjeva za stambeno zbrinjavanje na području Županije, od toga 150 na području Grada 
Gospića. Svjedoci smo da prvenstveno na području Ličkog Osika postoji veliki broj stanova koji nisu 
adekvatni za useljenje. 

Zanima ga zna li Župan za to i radi li se što po pitanju uređenja tih stanova? 
Rješavanje stambenog pitanja nakon adekvatnog zaposlenja je i najbitnija demografska mjera za 

mlade obitelji. Mišljenja je da bi tu bitnu ulogu trebao imati novi Upravni odjel za zdravstvo, 
socijalnu politiku, demografiju i mlade te stambeno zbrinjavanje. 

Drugo pitanje vezano je za temu iz područja socijalne skrbi. Kako smo čuli mnoga mjesta u 
Domu za starije osobe su upražnjena. Da bi se Dom popunio potrebno je imati adekvatnu uslugu. 

Zanima ga kakva je situacija s medicinskim kadrom u Domovima u Gospiću, Otočcu i Udbini i 
je li taj boj adekvatan za kvalitetnu skrb korisnika? Ako nije zanima ga što se poduzima po tom 
pitanju? 

Treće pitanje vezano je za temu županijskog ustroja. Na VII. sjednici Županijske skupštine 
donesena je Odluka o ustrojstvu i djelokrugu upravnih tijela Ličko-senjske županije. Navedeno je da 
u roku od 60 dana treba ići nova sistematizacija pa ga zanima je li donesena i ako nije kada bi 
trebala biti? 

Župan je u odgovoru na prvo pitanje istakao kako je istina da imamo 300 zahtjeva za stambeno 
zbrinjavanje, od toga 150 na području Grada Gospića. Što se tiče stanova u Ličkom Osiku tu je 
uključen i Grad Gospić i komunalno poduzeće koji su isfinancirali projektnu dokumentaciju. Više 
godina traju zahtjevi za adaptaciju zgrada u Ličkom Osiku. Radi se o ratnoj šteti koja do sada nije 
bila isfinancirana. Imao je 10-ak sastanaka s predstavnicima Grada Gospića i s državnim tajnikom 
Središnjeg državnog ureda za stambeno zbrinjavanje gosp. Hanžekom. Predviđena je adaptacija 32 
zgrade na području Ličkog Osika, 4 zgrade na području Općine Udbina te dvije na području Donjeg 
Lapca i Plitvičkih Jezera. Raspisani su natječaji za odabir nadzora za prvih sedam zgrada na 
području Ličkog Osika te dvije na području Udbine i Korenice i kako se budu odabirali nadzori i 
izvođači radova tako će se isčistiti sve te zgrade. Uz to je predviđeno i uređenje okoliša na području 
Ličkog Osika. Nažalost i postojeći korisnici stanova trpe štetu zbog nepopravljenih krovova koji 
prokišnjavaju. Veliki doprinos je dao i Grad Gospić, kao i Središnji ured, na koje je i osobno vršio 
pritisak da se krene u obnovu i popravak. 

Jedan od problema u svezi stambenog zbrinjavanja je i područje Kunjače na području Općine 
Perušić, tako da je sa Središnjim uredom razgovarao da se osigura dodatni materijal na temelju 
podnesenih zahtjeva kako bi se kapacitet cjelokupnog područja Općine Perušić postepeno 
popunjavao. 

Što se tiče Doma za starije osobe definitivno je da nedostaje kadra, sukladno i nalazu i mišljenju 
inspekcijskog nadzora Ministarstva rada i socijalne skrbi, na temelju kojega je i smijenjen prijašnji 
ravnatelj. Utvrđen je velik deficit medicinskog kadra i njegovateljica, uz ostale utvrđene nedostatke. 
Sadašnja ravnateljica je raspisala zahtjev za nova radna mjesta u Domu, jako puno kadra nedostaje u 
Gospiću i Otočcu, dok je na Udbini donekle popunjeno. Nažalost kao bumerang se vraćaju minusi 
koje su naslijedili, tako da će i zapošljavanje, koje će omogućiti bolju uslugu štićenicima, dodatno 
opteretiti Dom. 

Maksimalno se radi na tome da se kapaciteti popunjavaju i do kraja godine bi trebali biti 
popunjeni svi domovi. Radit će se i izmjena cjenika kako bi se prilagodile cijene domova u Gospiću i 
Otočcu. 

Što se tiče županijskog ustroja, umjesto 7 imamo 11 upravnih odjela. Ustrojavanjem novih 
odjela nije došlo do novog opterećenja proračuna. Rok za ustroj je 60 dana, radi se na tome i htjeli bi 
da bude što bolje funkcionalan. Smatra da 10-ak dana prije ili kasnije ne igra nikakvu ulogu, već mu 
je namjera da se u razgovorima s v. d. pročelnicima i zaposlenicima što bolje usklade, budući se 
nada da će ovo biti dugoročan ustroj Županije u kojem će svi zaposelnici biti zadovoljni. 
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Sistematizacija će tijekom kolovoza stupiti na snagu, s primjenom u rujnu, iskonzultirat će se i 
članovi Skupštine, ništa se ne radi na silu i želja mu je da budu što bolja asistencija svim građanima 
naše Županije. 

 
Nakon aktualnog sata Predsjednik Skupštine je  dnevni red dao na raspravu. 

 

Rasprave nije bilo pa je na glasovanje dao sljedeći 
 

D n e v n i    r e d 
         Aktualni sat 
 

1. Usvajanje Zapisnika sa VIII. sjednice Županijske skupštine 

2. Donošenje Zaključka po Informaciji o stanju sigurnosti na području Ličko-senjske županije za 

2021. godinu 

3. Donošenje Zaključka po Informaciji o ulozi policije i lokalne zajednice u turističkoj sezoni na 

području Ličko-senjske županije 

4. Donošenje Zaključka po Izvješću o stanju vatrogastva i zaštite od požara te stanju provedbe 

Provedbenog plana unapređenja zaštite od požara za područje Ličko-senjske županije za 

2021. godinu 

5. Donošenje Zaključka po Izvješću o radu Povjerenstva za zaštitu prava pacijenata Ličko-

senjske županije za 2021. godinu 

6. Donošenje Zaključka po Izvješću Zajednice sportova Ličko-senjske županije o izvršenju 

Programa javnih potreba u sportu u 2021. godini 

7. Donošenje I. Izmjena i dopuna Proračuna Ličko-senjske županije za 2022. godinu  

8. Donošenje Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja Ličko – senjske županije za 2021. godinu 

9. Donošenje Odluke o izmjenama Odluke o kriterijima i mjerilima za utvrđivanje bilančnih 

prava za financiranje minimalnog financijskog standarda javnih potreba osnovnog školstva 

Ličko-senjske županije u 2022. godini 

10. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o kriterijima i mjerilima za utvrđivanje 

bilančnih prava za financiranje minimalnog financijskog standarda javnih potreba srednjih 

škola i učeničkih domova Ličko-senjske županije u 2022. godini 

11. Donošenje Izmjene Programa javnih potreba u sportu za 2022. godinu 

12. Donošenje Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Ličko-senjske županije za 

2022. godinu 

13. Donošenje Odluke o donošenju Akcijskog plana energetske učinkovitosti Ličko-senjske 

županije za razdoblje od 2022.-2024. godine 

14. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Opće bolnice Gospić 

o nabavi sterilizatora    

15. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o izmjeni Statuta Lučke uprave Senj 

16. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta 

Lučke uprave Novalja 

17. Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog  Izmjena i dopuna Statuta 

OŠ «Milan Sekulić» Lovinac  

18. Donošenje Programa poticanja razvoja malog gospodarstva Ličko-senjske županije od 2022. 

do 2025. godine 

19. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti Lučkoj upravi Senj za provođenje postupka javne 

nabave u sklopu Projekta «Izvođenje radova na izvanrednom održavanju dijela luke Barić 

Draga - II., III. i IV. faza» 

20. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti Lučkoj upravi Senj za provođenje postupka javne 

nabave «Izvođenje građevinskih radova na dovršenju dijelova zgrade - zajedničkih dijelova i 

posebnog dijela zgrade VII» u sklopu Projekta «Uređenje poslovne zgrade Lučke uprave Senj 

sa poslovnim prostorima» 

21. Donošenje Kodeksa ponašanja članova Županijske skupštine Ličko-senjske županije      
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22. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o naknadama predsjedniku, potpredsjednicima i 

članovima Županijske skupštine i članovima njezinih radnih tijela   

23. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o izdavanju «Županijskog glasnika» Ličko-senjske 

županije 

24. Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnina po pravu prvokupa na 

području NP «Plitvička jezera», vlasnice Maje Mažar Brajković iz Zagreba 

25. Donošenje Rješenja o imenovanju mrtvozornika na području Ličko-senjske županije (Grad 

Gospić) 

 

  Županijska skupština je jednoglasno, s 20 glasova «za» usvojila dnevni red IX. sjednice 

Županijske skupštine. 
 

AD/1 Usvajanje Zapisnika sa VIII. sjednice Županijske skupštine 
 

Predsjednik Skupštine dao je Zapisnik sa VIII. sjednice Županijske skupštine na raspravu. 

 Rasprave nije bilo pa je dao Zapisnik na usvajanje.  

Županijska skupština je jednoglasno, s 20 glasova „za” usvojila Zapisnik s VIII. sjednice 

Županijske skupštine. 

 

AD/2 Donošenje Zaključka po Informaciji o stanju sigurnosti na području Ličko-senjske 

županije za 2021. godinu 

AD/3 Donošenje Zaključka po Informaciji o ulozi policije i lokalne zajednice u turističkoj sezoni 

na području Ličko-senjske županije 
 

Predlagatelj materijala je Župan. 

  Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama te je otvorio raspravu po 

predmetnim točkama. 

U raspravi su sudjelovali T. Zrinski i zamjenik načelnika PU ličko-senjske S. Sablić. 

T. Zrinski je istakao da su neki podaci u izvješću, po njemu, ispod onoga što se očekivalo. To 

potkrepljuje podacima iz dostavljenog izvješća o broju otkrivenih kaznenih djela iz područja 

gospodarskog kriminala, kao i kriminala iz područja droga i bilo je za očekivati da će se to bolje 

rješavati.  

Upitao je zamjenika načelnika kako tumači te podatke i što namjeravaju poduzeti kako bi bili 

uspješniji u svezi navedenih vrsta kriminala? Može li pojasniti, kada su djela gospodarskog 

kriminala u pitanju, koliko se od otkrivenih djela odnosi na korupciju u javnim i državnim tvrtkama 

i koje općenito korake poduzimaju u borbi protiv korupcije? 

U prometu su nastupili ozbiljni problemi i povećan je broj prometnih nesreća i smrtno 

stradalih u prometu. Upitao je zamjenika načelnika kako tumači navedeni registrirani statistički 

podatak i što je razlog tako loših brojki? 

Do prije nekoliko godina za vrijeme ljetnih mjeseci uz pomoć Općine Perušić i Županije 

otvarala se na autocesti privremena policijska postaja, što u posljednjih nekoliko godina nije slučaj. 

Kada vidimo broj stradalih u prometu njezina smisao i svrha su svakako bili opravdani. 

T. Zrinskog je zanimalo hoće li se opet ići na tu varijantu? 

Mišljenja je da je treća točka dnevnog reda apsorbirana u Informaciji o stanju sigurnosti za 

2021. godinu i da u budućnosti ne bi trebala dolaziti na klupe vijećnika. 

Budući da je u tijeku turistička sezona, zanima ga što policija radi po pitanju sigurnosti 

turista i domaćih građana i koliko u tome imaju pomoć državnih tijela i jedinica lokalne 

samouprave? 

S. Sablić, zamjenik načelnika PU ličko-senjske je istakao da je u pripremama vezanim za 

turističku sezonu od izuzetnog značaja pravovremeno poduzimanje cijelog spleta aktivnosti koje će 
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osigurati najveći stupanj sigurnosti osoba koje borave na našem području. I ove godine su 

organizirali radni sastanak na kojem su uz predstavnike policije sudjelovali i predstavnici jedinica 

lokalne samouprave i pravnih subjekata zaduženih za održavanje javnih cesta, službe civilne zaštite 

Grada Gospića, hitne medicinske pomoći i vatrogasnih službi. Isto tako i ove godine imaju ispomoć 

u ljudstvu i tehnici od strane drugih policijskih uprava iz unutrašnjosti. Prvenstveno se to odnosi na 

policijsku postaju Novalja, ali i na policijske postaje Korenica, Gospić, Otočac i Karlobag. Imaju i 

ispomoć stranih policijskih službenika, tako da na području NP Plitvička jezera imaju dvojicu 

kolega iz NR Kine, a na području policijske postaje Novalja kolege iz Italije i Slovenije. 

Treću godinu zaredom naša PU uključena je u Stožer turističke sezone koji se nalazi na 

području Grada Zadra. 

Što se tiče privremene policijske postaje na A1, istina je da je u prijašnjim razdobljima bila 

formirana privremena policijska postaja na području Općine Perušić, gdje su boravili i pokrivali 

autocestu policijski službenici koji su dolazili na ispomoć u postaje Gospić i Otočac. Autocesta je i 

dalje pokrivena dovoljnim brojem policijskih službenika, bez obzira što nisu smješteni na području 

Općine Perušić nego na području gradova Gospića i Otočca. 

Što se tiče gospodarskog kriminaliteta, tu se radi o ozbiljnom kriminalitetu i potrebno je jako 

puno znanja i truda, istrage dosta dugo traju i ne ovise samo o policiji nego i o drugim institucijama. 

Određene korake i sada poduzimaju tako da ne bi rekao da se tu radi o padu, već je stvar u tome da 

neke stvari nisu konačno definirane i riješene. 

Što se tiče kriminaliteta droga, statistički ispada da imaju manji broj zapljena, međutim 

proteklih godina je bila korona i puno manji broj turista, poglavito mladih na području Grada 

Novalje, što se i reflektiralo na manji broj djela iz domene zlouporabe opojnih droga. 

T. Zrinskog je zanimalo imamo li potkapacitiranost policijskih službenika na području 

Grada Novalje budući je u dva tjedna na to područje došlo preko 15 000 partijanera? 

S. Sablić je istakao da stoje dobro u Gradu Novalji, ovi podaci su iz 2021. godine, 

uspoređivani s 2020. godinom i zato je došlo do pada.  
Nakon rasprave Predsjednik Skupštine je istakao da je Županijska skupština primila na 

znanje  
I N F O R M A C I J U 

o stanju sigurnosti na području Ličko-senjske županije za 2021. godinu 

i 

I N F O R M A C I J U 

o ulozi policije i lokalne zajednice u turističkoj sezoni na području Ličko-senjske županije 
 

Informacije se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 
 
AD/4 Donošenje Zaključka po Izvješću o stanju vatrogastva i zaštite od požara te stanju 

provedbe Provedbenog plana unapređenja zaštite od požara za područje Ličko-senjske 

županije za 2021. godinu  
Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljao Odbor za Proračun i financije. 

  Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 

predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 4. točku dnevnog reda na glasovanje.  
     Županijska skupština je jednoglasno, s 20 glasova «za» donijela  

Z A K L J U Č A K 

po Izvješću o stanju vatrogastva i zaštite od požara te stanju provedbe Provedbenog plana 

unapređenja zaštite od požara za područje Ličko-senjske županije za 2021. godinu  
Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

AD/5 Donošenje Zaključka po Izvješću o radu Povjerenstva za zaštitu prava pacijenata Ličko-

senjske županije za 2021. godinu 
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Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljao Odbor za Proračun i financije. 

  Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 

predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 5. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
     Županijska skupština je jednoglasno, s 20 glasova «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

po Izvješću o radu Povjerenstva za zaštitu prava pacijenata  

Ličko-senjske županije za 2021. godinu 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/6 Donošenje Zaključka po Izvješću Zajednice sportova Ličko-senjske županije o izvršenju 

Programa javnih potreba u sportu u 2021. godini 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljao Odbor za Proračun i financije. 

Obrazloženje je dao M. Radošević, predsjednik Zajednice sportova Ličko-senjske županije. 

Istakao je da je Županija u roku isplatila sva predviđena sredstva. Sportski savez je od 

mogućih 79 pratio 59 programa.  Osvrnuo se i na tragediju koja se dogodila na božićnom turnira, 

što po njegovim riječima sve najviše zanima. Navedeni turnir je bio u organizaciji Zajednice 

sportova Ličko-senjske županije i zajednica sportova svih gradova te su isti sponzorirali i financirali 

turnir. Budući je Zakon o sportu dosta manjkav, isti se mijenja i ide na jesen u Sabor na čitanje. 

Zajednica sportova je postupila po Zakonu o javnom okupljanju. Budući je navedeni događaj 

zamišljen kao manifestacija, nije bio pod ingerencijom ni jednog saveza  i tko god je učestvovao nije 

morao biti registrirani sportaš. Nažalost tom prilikom Marin Ćaćić je pao u komu. Treba naglasiti da 

je u njegovom slučaju bila nepredviđena situacija, u lipnju je cijepljen protiv korone, a krajem 

listopada je i prebolio koronu, sedam dana nakon toga je nastavio sa treninzima i nažalost tragičan 

događaj se desio. Pokojni Marin Ćaćić bio je zamro u bolnici  u Gospiću, kao i na putu do bolnice u 

Rijeci. T. Zrinski je rekao je da se provode izvidi protiv njega i da je on kriv. Osobno ga nitko od 

strane policije nije kontaktirao. Koliko se razumije u rad policije, njihove istrage se odvijaju u 

tajnosti tako da ne zna od kuda T. Zrinski to zna. 

Postupili su po Zakonu o javnom okupljanju, bili su obvezni prijaviti natjecanje, osigurati 

prilaz hitne pomoći, koja je i došla za manje od pet minuta. 

Nakon iznijetog obrazloženja Predsjednik Skupštine je otvorio raspravu. 

U raspravi su sudjelovali T. Zrinski, M. Mataija, M. Radošević i Predsjednik Skupštine. 

Predsjednik Skupštine je istakao da nije shvatio da je itko rekao da je M. Radošević kriv. 

T. Zrinski se zahvalio predsjedniku Skupštine što je to primijetio te istakao kako je rekao da 

je M. Radošević odgovorna osoba. Pročitao je Izvješće i neke stvari ne može pojmiti. Jedan uzorni 

sportaš je izgubio život, a u Izvješću stoji da je iniciran prvi revijalni susret 4 grada Ličko-senjske 

županije koji je nažalost zbog tragičnog događaja prekinut. Takvo Izvješće prihvaća nadleži upravni 

odjel Županije i onda ga članovi Skupštine dobiju na usvajanje. Upozorio je da je u svezi ovog 

događaja podnijeto nekoliko kaznenih prijava koje su u fazi izvidnih radnji. To piše i u medijima i 

neće glaosvati za ovakvo Izvješće dok god se izvidne radnje ne privedu kraju. 

Zanima ga je li u Gradskoj sportskoj dvorani postavljen  defibrilator kao što je to učinjeno u 

Senju i Otočcu? 

U Izvješću je primijetio da je Zajednica sportova za pripreme Nk Slaven Belupo izdvojila 

9.000,00 kuna. Pita se koja županija, osim naše, novcem poreznih obveznika financira nogometne 

profesionalce iz Koprivnice, dok naši klubovi jedva sastavljaju kraj sa krajem. Sve je to razlog da 

članovi Skupštine dobro razmisle prije nego što glasaju za ovo Izvješće. 
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Predsjednik Skupštine je, što se tiče pitanja u svezi sportske dvorane, istakao da bi odgovor 

na to trebao dati onaj tko je zadužen za dvoranu. Što se tiče samog Izvješća, ono se odnosi na 

izvršenje Programa tako da izvidne radnje i druge koje su u tijeku ne bi trebale biti tema rasprave. 

M. Mataija je istakao da je u dokumentu koji su dobili istaknut logotip NP Plitvička jezera. 

Zanima ga ima li kakav sponzorski ili poslovni ugovor između NP Plitvička jezera i Zajednice 

sportova Ličko-senjske županije? 

M. Radošević je odgovorio da je M. Mataija pozornije pratio primijetio bi da se Zajednica 

sportova dijelom financira iz županijskog proračuna, a dijelom se on i izvršni odbor trude 

namaknuti sredstva sa strane. NP Plitvička jezera financira Zajednicu sportova sa 40.000,00 kuna. Iz 

tih sredstava Zajednica sportova provodi akciju Sport u vrtiću, gdje ekipa trenera u dječjim vrtićima 

na području Županije uči djecu prvim koracima prema sportu, pokazujući i tetama u vrtiću kako se 

to radi, s ciljem da se djeca od najmlađe dobi usmjere ka sportu. 

U sportskoj dvorani u Gospiću za sada nema defibrilatora i dvorana je pod ingerencijom 

Grada Gospića. 

Što se tiče sufinanciranja NK Slaven Belupo, treba se znati da su isti nogometaši i danas tu, 

došli su na pripreme u trajanju od tri tjedna i ostaviti dobar dio sredstava. Zajednica sportova ne 

financira prvu ekipu, nego djecu i to sredstvima HOO-a koja idu preko nas. 

Zajednica sportova provodi program „Lika pliva“ koji financira Ministarstvo turizma i 

sporta u iznosu od 80.000,00 kuna, „Živjeti zdravo“ koji financira Zavod za javno zdravstvo u 

iznosu od 880.000,00 kuna, imaju još neke projekte koje financira HOO u iznosu od 120.000,00 kuna, 

NP Plitvička jezera u iznosu od 40.000,00 kuna, a nadaju se do kraja godine nabaviti još sredstava. 

M. Mataija je istakao da je pažljivo pročitao Izvješće i nije mislio ništa negativno kada je 

postavio pitanje, baš suprotno, smatra da se NP Plitvička jezera kao najjača ustanova na našem 

području treba i aktivnije uključiti u financiranje Zajednice sportova te je pohvalio taj odnos. Misli 

kako bi bilo dobro da se i Župan više uključi i da svi gospodarski subjekti koji mogu pomognu 

Zajednicu sportova, a samim time i sport na području Županije koji se nalazi u teškoj situaciji. 

Predsjednik Skupštine je istakao da je M. Mataija to dobro primijetio i smatra da u 

službenim dokumentima ne bi trebao stajati ničiji logo, a što se tiče sponzora svi su dobrodošli. 

Misli i da je Župan stvarno aktivan kada je u pitanju sport u našoj Županiji. 

Nakon rasprave predsjednik Skupštine je dao 6. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

 Županijska skupština je s 19 glasova «za» i 1 «protiv», donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

po Izvješću Zajednice sportova Ličko-senjske županije o izvršenju Programa javnih potreba u 

sportu u 2021. godini 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 

 AD/7 Donošenje I. Izmjena i dopuna Proračuna Ličko-senjske županije za 2022. godinu  
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljao Odbor za Proračun i financije. 

  Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 

predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 7. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
 Županijska skupština je s 19 glasova «za» i 1 «uzdržanim» glasom, donijela 

 
 I. I Z M J E N E  I  D O P U N E   

Proračuna Ličko-senjske županije za 2022. godinu  
 

I. Izmjene i dopune Proračuna prilažu se Zapisniku i njegov su sastavni dio. 
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AD/8 Donošenje Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja Ličko – senjske županije za 2021. 

godinu 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise i Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 

predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 8. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno, s 20 glasova «za» donijela 

 
O D L U K U 

o raspodjeli rezultata poslovanja Ličko – senjske županije za 2021. godinu 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD/9  Donošenje Odluke o izmjenama Odluke o kriterijima i mjerilima za utvrđivanje  

 bilančnih prava za financiranje minimalnog financijskog standarda javnih potreba 

 osnovnog školstva Ličko-senjske županije u 2022. godini 

AD/10 Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o kriterijima i mjerilima za 

utvrđivanje bilančnih prava za financiranje minimalnog financijskog standarda javnih 

potreba srednjih škola i učeničkih domova Ličko-senjske županije u 2022. godini 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama te je otvorio raspravu po 

predmetnim točkama. 

Rasprave nije bilo pa je dao 9. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
 Županijska skupština je jednoglasno, s 20 glasova «za» donijela 

 
O D L U K U 

o izmjenama Odluke o kriterijima i mjerilima za utvrđivanje bilančnih prava 

za financiranje minimalnog financijskog standarda  

javnih potreba osnovnog školstva Ličko-senjske županije u 2022. godini 
 
Zatim je dao 10. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

 Županijska skupština je jednoglasno, s 20 glasova «za» donijela 
 

O D L U K U 

o izmjenama i dopunama Odluke o kriterijima i mjerilima za utvrđivanje bilančnih prava  

za financiranje minimalnog financijskog standarda javnih potreba 

 srednjih škola i učeničkih domova Ličko-senjske županije u 2022. godini 
 

Odluke se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 

 

AD/11 Donošenje Izmjene Programa javnih potreba u sportu za 2022. godinu 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 

predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 11. točku dnevnog reda na glasovanje. 
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 Županijska skupština je jednoglasno, s 20 glasova «za» donijela 
 

I Z M J E N E 

Programa javnih potreba u sportu za 2022. godinu 
 

Izmjene Programa prilažu se Zapisniku i njegov su sastavni dio. 

 

AD/12 Donošenje Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Ličko-senjske županije 

za 2022. godinu 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 

predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 12. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
 Županijska skupština je jednoglasno, s 20 glasova «za» donijela 

 
I Z M J E N E   I   D O P U N E 

Programa javnih potreba u kulturi Ličko-senjske županije za 2022. godinu 
 

Izmjene i dopune Programa prilažu se Zapisniku i njegov su sastavni dio. 

 

AD/13 Donošenje Odluke o donošenju Akcijskog plana energetske učinkovitosti Ličko-senjske 

županije za razdoblje od 2022.-2024. godine 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljao Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 

predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 13. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
 Županijska skupština je jednoglasno, s 20 glasova «za» donijela 

 
O D L U K U 

o donošenju Akcijskog plana energetske učinkovitosti Ličko-senjske županije za razdoblje od 

2022.-2024. godine 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
AD/14 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Opće bolnice 

Gospić o nabavi sterilizatora    
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljao Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 

predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 14. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
 Županijska skupština je jednoglasno, s 20 glasova «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Opće bolnice Gospić o nabavi sterilizatora 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD/15 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o izmjeni Statuta Lučke uprave 

Senj 

AD/16 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta 

Lučke uprave Novalja 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima je raspravljao Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama te je otvorio raspravu po 

predmetnim točkama. 

U raspravi su sudjelovali S. Rukavina, u ime Kluba stranke LIPO i Župan. 

S. Rukavina je u ime Kluba stranke LIPO istakla da će prilikom glasovanja o ovim točkama 

biti suzdržani. Što se tiče samih odluka izvršne vlasti i većine u Županijskoj skupštini vrijedi stara 

hrvatska poslovica „tko se mača laća od mača i pogiba“. Tko je došao na političku funkciju mora biti 

spreman i na promjene, pogotovo kada se radi o ravnateljima različitih ustanova kojima su osnivači 

gradovi ili Županija. Nedovoljno dobrim smatra činjenicu da se prilikom određivanja uvjeta za 

ravnatelje nema isti kriterij obrazovanja, znanja, stručnosti i iskustva na rukovodećim položajima. 

To se ne odnosi samo na lučke uprave Novalja i Senj nego na sve ustanove i trgovačka društva 

kojima je Županija osnivač. Tako da vidimo da se za jednog ravnatelja traži stručna sprema i 

iskustvo od najmanje pet godina, a za drugog od najmanje tri godine.  

Lučka uprava Senj upravlja sa dvije trajektne državne linije, Stinica-Mišnjak na otoku Rabu i 

Prizna-Žigljen na Otoku Pagu, koje su dvije od pet najprofitabilnijih trajektnih luka u državi. Tko 

god dođe za ravnatelja kreće ne od nule nego od deset u odnosu na druge lučke uprave. To ne znači 

da treba imati manje iskustva, nego naprotiv, trebao bi imati i više. Svjedoci smo i da su ravnatelji 

svih zdravstvenih ustanova na području Županije u 2021. godini iskazali gubitak i svi su trebali biti 

smijenjeni. 

Zamolila je Župana da uzme u obzir ovu primjedbu i da u nekom budućem vremenu donese 

kriterij za sve ravnatelje i direktore. Nemoguće je, čak i uvredljivo, da pročelnik  treba imati pet do 

deset godina iskustva na rukovodećim položajima, a da se to ne traži od ravnatelja lučke uprave 

koja upravlja sa državnim trajektnim linijama. Misli da bi to donijelo unapređenje cijelog sustava i 

smanjenje rizika od loših poslovnih odluka budući mladi ljudi u većini slučajeva imaju previsoko 

mišljenje o sebi, a nemaju dovoljno životnog ni upravljačkog iskustva. Da je to tako možemo vidjeti 

na mnogim menadžerskim pozicijama gdje se traži radno iskustvo upravljanja ljudskim resursima 

te smatra da bi takav kriterij trebalo uvesti i za sve ravnatelje i direktore, što bi donijelo neke dobiti 

koje sada ne možemo ni sagledati. 

Župan je istakao da će uzeti u obzir prijedlog S. Rukavine da se ujednače kriteriji za odabir 

budućih ravnatelja i spreman je sjesti zajedno sa predstavnicima svih klubova kako bi se usuglasili 

oko ovog pitanja. Kao što  uvijek govori nije mu u interesu ostaviti nered u Županiji nego da sustav 

učinkovito funkcionira. 

Što se tiče ulaganja u komunalnu infrastrukturu u lukama, zahvaljujući Ministarstvu mora, 

prometa i infrastrukture, lučkim upravama i jednim dijelom i Županije imamo velike investicije, od 

treće rampe u luci Stinice, ulaganja u komunalnu infrastrukturu luka Žigljen i Metajna, ribarske 

luke u Novalji, luka u Novalji, Senju i Karlobagu i drugi projekti. U pripremi je i jako puno 

dokumentacije koja će u narednom razdoblju doći do izvršenja. 
 

Nakon rasprave Predsjednik Skupštine je dao 15. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
 Županijska skupština je sa 17 glasova «za» i 3 «uzdržana» glasa,  donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti na Odluku o izmjeni Statuta Lučke uprave Senj 
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Zatim je dao 16. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

 Županijska skupština je sa 17 glasova «za» i 3 «uzdržana» glasa,  donijela 
 

Z A K L J U Č A K 
o davanju suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama 

Statuta Lučke uprave Novalja 
 

Zaključci se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 
 

AD/17 Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog  Izmjena i dopuna 

Statuta OŠ «Milan Sekulić» Lovinac  
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljao Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 

predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 17. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
 Županijska skupština je jednoglasno, s 20 glasova «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog  Izmjena i dopuna Statuta  

OŠ «Milan Sekulić» Lovinac 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
AD/18 Donošenje Programa poticanja razvoja malog gospodarstva Ličko-senjske županije od 

2022. do 2025. godine 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljao Odbor za Proračun i financije. 
Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

U raspravi je sudjelovala S. Rukavina, u ime Kluba stranke LIPO. 
Istakla je da bi se htjela osvrnuti na Program i situaciju u kojoj se nalazimo kao jedna od 

zemalja EU, na kontinentu na kojem upravo traje veliki rat. 
Klub stranke LIPO će podržati ovaj Program, međutim naglasila je da bi htjela svojim bivšim 

kolegicama dati neke primjedbe u svezi ovoga Programa. Smatra da je Program u redu, međutim 
okolnosti u kojima se nalazimo su nepredvidljive. Nitko od vodećih ekonomista u RH ne usuđuje se 
dati nikakvu dugoročnu prognozu, a dugoročnim se već smatra mjesec rujan. Stoga je zamolila 
kolegice, ne samo u Upravnom odjelu za gospodarstvo, nego i u drugim upravnim odjelima da 
prate stanje na terenu  i da pokušaju u suradnji sa Hrvatskom obrtničkom i Gospodarskom 
komorom pripremiti prve izmjene. Ne trebaju to smatrati sadašnjim propustom, budući je Program 
napravljen na temelju podataka iz 2021. ili 2020. godine, nego načinom kako da ljudima izađu u 
susret, prije svega malim poduzetnicima sa sjedištem na području Županije. 

Ljudi su joj se obraćali da su cijene komunalnih usluga za poduzetnike u pojedinim 
jedinicama lokalne samouprave drastično povećane, a da njihovi prihodi ne prate te troškove i da 
pojedini od njih razmišljaju i o zatvaranju svojih malih poduzeća i obrta. 

Ukoliko budu potrebe izmjene stranka LIPO će to smatrati neophodnim i u budućnosti 
podržati. 
 

Nakon rasprave Predsjednik Skupštine je dao 18. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno, s 20 glasova «za» donijela 

 
P RO G R A M 

poticanja razvoja malog gospodarstva Ličko-senjske županije od 2022. do 2025. godine 
 

Program se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD/19 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti Lučkoj upravi Senj za provođenje postupka 

javne nabave u sklopu Projekta «Izvođenje radova na izvanrednom održavanju dijela 

luke Barić Draga - II., III. i IV. faza» 

AD/20 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti Lučkoj upravi Senj za provođenje postupka 

javne nabave «Izvođenje građevinskih radova na dovršenju dijelova zgrade - 

zajedničkih dijelova i posebnog dijela zgrade VII» u sklopu Projekta «Uređenje 

poslovne zgrade Lučke uprave Senj sa poslovnim prostorima» 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama te je otvorio raspravu po 
predmetnim točkama. 

Rasprave nije bilo pa je dao 19. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
 Županijska skupština je jednoglasno, s 20 glasova «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti Lučkoj upravi Senj za provođenje postupka javne nabave u sklopu 

Projekta «Izvođenje radova na izvanrednom održavanju dijela luke  

Barić Draga - II., III. i IV.faza» 
 

Zatim je dao 20. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

 Županijska skupština je jednoglasno, s 20 glasova «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti Lučkoj upravi Senj za provođenje postupka javne nabave «Izvođenje 

građevinskih radova na dovršenju dijelova zgrade - zajedničkih dijelova i posebnog dijela 

zgrade VII» u sklopu Projekta «Uređenje poslovne zgrade Lučke uprave Senj  

sa poslovnim prostorima» 
 

Zaključci se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 

 

AD/21 Donošenje Kodeksa ponašanja članova Županijske skupštine Ličko-senjske županije      
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljao Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 

predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 21. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
 Županijska skupština je jednoglasno, s 20 glasova «za» donijela 

 
K O D E K S   P O N A Š A N J A 

članova Županijske skupštine Ličko-senjske županije 
 

Kodeks ponašanja prilaže se Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/22 Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o naknadama predsjedniku, potpredsjednicima i 

članovima Županijske skupštine i članovima njezinih radnih tijela   
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 
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Rasprave nije bilo pa je dao 22. točku dnevnog reda na glasovanje. 

   
 
 Županijska skupština je jednoglasno, s 20 glasova «za» donijela 

 
 

O D L U K U 

o izmjeni Odluke o naknadama predsjedniku, potpredsjednicima i članovima Županijske 

skupštine i članovima njezinih radnih tijela 
 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/23  Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o izdavanju «Županijskog glasnika» Ličko-senjske 

županije 
 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljao Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 

predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 23. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
 
 Županijska skupština je jednoglasno, s 20 glasova «za» donijela 

 
 

O D L U K U 

o izmjeni Odluke o izdavanju «Županijskog glasnika» Ličko-senjske županije 
 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/24  Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnina po pravu prvokupa 

na području NP «Plitvička jezera», vlasnice Maje Mažar Brajković iz Zagreba 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 24. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
 
 Županijska skupština je jednoglasno, s 20 glasova «za» donijela 

 
 

Z AK L J U Č A K 

o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnina po pravu prvokupa na području NP «Plitvička 

jezera», vlasnice Maje Mažar Brajković iz Zagreba 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/25 Donošenje Rješenja o imenovanju mrtvozornika na području Ličko-senjske županije 

(Grad Gospić) 
 

Predlagatelj materijala je Gradsko vijeće Grada Gospića. 
Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 
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Rasprave nije bilo pa je dao 25. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
 Županijska skupština je jednoglasno, s 20 glasova «za» donijela 

 
R J E Š E N J E 

o imenovanju mrtvozornika na području Ličko-senjske županije (Grad Gospić) 
 

Rješenje se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 
 
KLASA: 024-03/22-01/20 
URBROJ: 2125-01-22-3 
Gospić, _____________ 2022. godine 
 
 
 

                 ZAPISNIK  SASTAVIO 
 

                      Nikola Došen, oec. 

 
 
 

    p.o. P R O Č E L N I CA UPRAVNOG ODJELA                                           

  ZA POSLOVE ŽUPANA, ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE                             P R E D S J E D N I K 

                    TE ODNOSA S JAVNOŠĆU 
                             
                      Sanja Vladetić, dipl. uč.                                                                         Marijan Kustić 

                                                               


